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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

Készült: Jászszentlászló Község Önkormányzata Képviselő-testületeinek, 2023. november 16-

án 17 
00 

órai kezdettel megtartott Közmeghallgatásról. 

 

Ülés helye: Jászszentlászló Arany János Közösségi Színtér nagyterem.  

 

J e l e n   v a n n a k: 

 

 Nagy András polgármester  

 Patyi Norbert alpolgármester 

 Dr. Hajagos-Tóth Sándor képviselő 

 Hajagos-Tóth István képviselő 

 Mészáros László  képviselő  

 Sütőné Kővágó Margit képviselő 

 Tóthné Frank Anikó képviselő 

 Valentovics Beáta jegyző tanácskozási joggal  

 

Meghívott: 

Bera Zoltán Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

Birtalan József Róbert r. alezredes Kiskunmajsa Rendőrőrs 

Vighné Nyikos Tünde   SZLÓB intézményvezető 

Patyiné Fődi Szilvia  művelődésszervező 

Gál Katalin Jászszentlászlói Szent László Általános Iskola 

Herédi Szabó Lajos Csaba Jászszentlászló Község Önkormányzata 

településüzemeltető 

Vámos Katinka Könyvtár 

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül - az ülés napirendjét az alábbiakban fogadta el: 

 

 

1. Közmeghallgatás Nagy András  

 (Szóbeli előterjesztés) polgármester 

 

1. Napirendi pont 

Közmeghallgatás 

 

 

Nagy András – polgármester – köszöntötte a megjelent vendégeket, képviselőket, 

valamennyi érdeklődőt, jászszentlászlói lakost. A Képviselő-testület megjelenése 100%.  

 

Az előadás teljes anyaga a jegyzőkönyv mellékletében szerepel.  

 

Nagy András – polgármester – az írásban feltett kérdésekre válaszolt. 
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Kérdés: Attila utca aszfaltozására mikor kerül sor, és a közvilágítást ezen az utcán mikor 

fejlesztik? 

 

Válasz: Az Attila utca egy összekötő utca, melyen sajnos nincs cím, tehát nincs lakóház 

odacímezve, ezért pályázati forrásból nem tudják megvalósítani. Keresik a megoldást. 

  

Kérdés: A Vörösmarty utcára a konyha elé javasolnak egy zebrát, a gyermekek biztonságos 

átkelése érdekében.  

  

Válasz:  Megvizsgálják a lehetőségét, hogy a kereszteződésben, hová tudnak gyalog 

átkelőhelyet létesíteni. Szigorú szabályok vannak, jól megvilágított helyre és belátható 

szakaszra lehet csak elhelyezni az átkelőt.  

 

Kérdés: A piactéren legyen nyitva a WC állandóan.  

  

Válasz: A felújítást követően megnyitották a mosdókat és nyitva álltak, azonban olyan jellegű 

rongálások történtek, melyeknek nem szívesen teszi ki az alkalmazottakat, akik ezeket az 

illemhelyeket takarítják. De amikor piac és rendezvény van, természetesen nyitva van a 

mosdó. Megvizsgálják a nyitva tartás lehetőségét, és a rongáló személyét is fel fogják 

deríteni.  

 

Kérdés: A faluközpontban lévő park is kapjon karácsonyi díszkivilágítást.  

 

Válasz:2022 karácsonyán jelentősen lecsökkentették a karácsonyi díszkivilágítást az energia 

válság miatt. 2023. évben megvizsgálják a lehetőségét, hogy megfizethető mértékben ünnepi 

hangulatot varázsoljanak a faluban.  

 

Kérdés: A Sportpályát jelöljék táblákkal a faluban, mert idegen látogatók nehezen találják 

meg.  

 

Válasz: Megvizsgálják a lehetőségét a tájékoztató táblák kihelyezésének. 

   

Kérdés: Dózsa György utcára nagyobb árnyékot nyújtó fákat kellene ültetni.  

 

Válasz: Ez nagyon nehéz kérdés, bármilyen fákat arra az utcára nem lehet ültetni, egyrészt ne 

akadályozzák a közlekedést, a kilátást, másrészt a talaj rendkívül rossz minőségű, 

gyakorlatilag ledöngölt útalap található, sajnos nem szeretik a fák ezt a talajt. 

 

Kérdés: Miért kellett a sportpályára kirakni a játszóteret, a faluközpontban sokkal jobb helyen 

volt? Legalább néhány játék elemet ott is hagyhattak volna.  

 

Válasz: A játszótér a víztorony alatt volt, a víziközmű vagyont állami tulajdonba veszik, ezért 

a játszótér nem volt jó helyen. Ez az egyik ok, a másik, hogy a víztorony feszítő kötelei 

idegen tárgyként voltak a játszótér területén, természetesen bekerítve, de mégis nagyon 

veszélyes helyzet volt. Az új játszótér sokkal több játék elemet tartalmaz, jobban kielégíti a 

nagyobb korú gyermekek igényét is, és a hely igénye is sokkal nagyobb. Előírások szabják 

meg, hogy a játék elemek milyen távolságra lehetnek egymástól, és hogyan lehet elhelyezni 

azokat. Ez a régi helyszínen a hely hiánya miatt megvalósíthatatlan volt.  
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Kérdés: A Vízmű előtti járda szakasz nagyon tönkrement, fel kellene újítani. 

 

Válasz: Már foglalkoznak a problémával, és tervek között szerepel a járdaszakasz felújítása.  

 

Flaisz Andrásné – szomszédjai rendszeresen átdobálják az ételmaradékot a tyúkudvarába. 

Emellett szeméttel fűtenek ami irtózatosan büdös.  

 

Nagy András – felveszi a kapcsolatot a szomszédokkal, hogy változtassanak a 

magatartásukon. A szemét égetése más kérdés ott a katasztrófavédelmet kell értesíteni, illetve 

a hivatalnál jelentkezzen és indítson bírtokvédelmi eljárást.  

 

Farkas Károlyné – kérte tájékoztassák a kutak bejelentésével kapcsolatban.  

 

Nagy András – polgármester – átadta a szót Valentovics Beáta jegyzőnek.  

 

Valentovics Beáta – jegyző – Általános tájékoztatásul elmondta, hogy az 50 méternél nem 

mélyebb az első esővízzáró réteget el nem érő háztartási, kerti és mezőgazdasági használatú 

kutak teljes körűen mentesülnek az engedélyeztetési kötelezettség alól. Be sem kell jelenteni 

ezeket a kutakat. Januártól az évi vízkivétel az 500 m
3 

meghaladja, és szociális célra 

ivóvízként fogyasztják. Amennyiben nem éri el ezt a mennyiséget a vízkivétel, nem kell 

bejelenteni a kutat. Ettől függetlenül Jászszentlászló Község belterületén a Vízvédelmi terv 

alapján a Jókai utca környékén van egy piros sáv, ahol a kutakat be kell jelenteni. Nem kell 

engedélyeztetni, de be kell jelenteni. A Hivatalban keressék Balassiné Csúri Ibolya 

ügyintézőt, aki mindenben segít és tájékoztatást nyújt a kérdésben. 

 

Tápai László – az iskola előtt zebrát kell kialakítani. Évek óta kérte ezt, soha nem hallgatták 

meg. Igaz hogy van ott buszmegálló, de akkor is meg kell oldani, mert életveszélyes a 

gyermekekkel az átkelés az úton.  

 

A Dózsa György utcai fák esetében óvatosan kell eljárni, mert utána a nagy lombot adó fának, 

nagy erős gyökérzete lesz és az meg kárt fog okozni a kerékpárútban. Erre is gondolni kell.  

 

A szelektív hulladékszigeteknél áldatlan állapotok alakultak ki. Ha a kamerafelvétel rögzítette 

a személyeket, akik lerakták a szemetet, miért nem tesznek valamit? Miért nem kérik számon 

az elkövetőket. Volt olyan eset, hogy rászólt egy fiatalemberre, hogy ne tegye le a szemetet 

zsákban a gyűjtőedény mellé, és utána majdnem lesodorták autóval az útról.  

 

Nagy András - polgármester – megköszönte a hozzászólást. A gyalogátkelőhely létesítését 

meg fogják vizsgálni. A hulladék kérdése nagyon nehéz dió. A kamera felvételeket csak a 

rendőrség tekintheti meg, feljelentést kell tenni. Próbálják a helyzetet megoldani rendőrségi 

feljelentés nélkül. Akit be tudtak azonosítani, hogy szemetet rakott le, azoknak jelezték, hogy 

ez jogellenes és ne tegyék. A hulladékgyűjtő edényeket felszámolták, és jelenleg a Petőfi utcai 

bekerített önkormányzati területen lehet lerakni a hulladékot, amelyet az Önkormányzat 

egyben elszállíttat a MOHU MOL-lal.  
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Farkas Károlyné – kérése, hogy a temetőben a kaszálást akkor végezzék el, amikor még a fű 

és gyom kisebb, mert a kaszálást követően a levágott gaz a sírokra ragad és rásül, beborítja a 

sírokat.  

 

Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a megjelenést, és a közmeghallgatás 

berekesztette. 

 

K. m. f.  

 

 

 

 

 

  

 Nagy András  Valentovics Beáta  

 polgármester jegyző 


